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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu 21.02.2018 r. 

 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Finansów – radny Zbigniew Drohomirecki, wiceprzewodniczący komisji– radny Bogdan 

Poliwka, członek komisji – radna Jolanta Kisielewska, członek komisji - radny Łukasz 

Biernacik, , członek komisji – radny Dariusz Dąbkowski, członek komisji – radny Krzysztof 

Kleinowski i członek komisji – radna Agnieszka Grzyb. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczył wójt – Mirosław Przysiwek i skarbnik – Daniel Urbańczyk. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   24.01.2018 r.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt     nr  11/18 –   

b) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 

2018-2028 – projekt nr 12/18; 

c) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  i zwalczania następstw 

zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie 

Kobylanka na rok 2018 - projekt nr 13/18. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.               

 

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   24.01.2018 r.  

Protokół z posiedzenia komisji z dnia   24.01.2018 r. został przyjęty w następujący sposób: 

za-5, przeciw-0, wstrzymał się-2 w obecności 7  członków komisji . 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt     nr  11/18 –   

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały: 

„Dokonuje się korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 

Zwiększenie  
 Zmniejszenie  

600 60016 32 942,00 
 

Budowa peronów autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej wraz z chodnikiem w  Morzyczynie 

600 60017 814 261,00 
 

Przebudowa ulicy Długiej w Morzyczynie i 

Zieleniewie 
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801 80101 
 

900 000,00 

Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa w części 

wschodniej w budynku szkoły w Kunowie  wraz 

z zagospodarowaniem terenu na działce nr 160 

900 90095 52 797,00 
 

Przebudowa alei spacerowej w ciągu 

promenady nad jeziorem Miedwie - kąpielisko 

Zieleniewo 

 

W wyniku zebranych ofert w postępowaniach o zamówienie publiczne, wymagane stało się 

powiększenie limitów wydatków na zadania: „Budowa peronów autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej wraz z chodnikiem w  Morzyczynie” oraz „Przebudowa alei spacerowej w ciągu 

promenady nad jeziorem Miedwie - kąpielisko Zieleniewo”.  

Przesunięcie do realizacji na rok bieżący zadania „Przebudowa ulicy Długiej w Morzyczynie                      

i Zieleniewie” wymaga uzupełnienia limitu do kwoty zaktualizowanej również wartości 

przedsięwzięcia w budżecie na rok bieżący w wysokości 1.529.705,03 zł. 

Zmniejszenie limitu wydatków na zadanie „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa                     

w części wschodniej w budynku szkoły w Kunowie  wraz z zagospodarowaniem terenu na 

działce nr 160” spowodowane zostało zmianą sposobu realizacji inwestycji, z przesunięciem 

fizycznej jej realizacji na rok przyszły. W roku bieżącym wykonane zostaną prace 

projektowe.” 

Radny K. Kleinowski – dlaczego jest ul. Długa a nie ul. Jeziorna Kobylanka-Jęczydół. Czy 

tam nic nie brakuje? 

Wójt – to jest już robione /droga Kobylanka-Jęczydół) łącznie z nadzorem i inspektorami. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, przeciw - 2, wstrzymał 

się - 1  w obecności 7 członków komisji, 

 

b) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na 

lata 2018-2028 – projekt nr 12/18 wraz z autopoprawką; 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze zmianami limitów na przedsięwzięcia i zmiana sposobu realizacji inwestycji.” 

wraz z autopoprawką: 

„ Dokonuje się autopoprawki do WPF Gminy Kobylanka z uwzględnieniem danych 

sprawozdawczości budżetowej za rok 2017 oraz z uwagi na omyłkę w zakresie limitu 

określonego dla zadania w wierszu 1.1.2.2 Załącznika nr 2 i 1.3.2.3 Załącznika nr 3” 

Komisja projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, 

przeciw - 2, wstrzymał się - 1  w obecności 7 członków komisji, 

 

c) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  i zwalczania następstw 

zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie 

Kobylanka na rok 2018 - projekt nr 13/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 4¹ ust.2 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który nakazuje uchwalanie corocznie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii       i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów 

tytoniowych i wyrobów powiązanych przez Radę Gminy, uznaję za zasadne jej uchwalenie 

przez Radę Gminy Kobylanka.” 

Wójt poinformował, że wcześniej ten projekt był wstrzymany do wyjaśnienia /dotyczyło 

numeracji, która była zawarta w projekcie/. Numeracja jest zawarta zgodnie z ustawą. 
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Szczegóły na jutrzejszej sesji będą przedstawione przez pełnomocnika. Harmonogram nie jest 

załącznikiem do projektu uchwały. Harmonogram będzie przygotowany na pierwszym 

posiedzeniu GKRPA. Projekt zawiera cztery działy do realizacji. Środki będą wykorzystane 

przez szkoły, na obozy terapeutyczne.  Dotyczy przeniesienia środków na ośrodek wsparcia 

rodziny. Będę dążył, aby nie organizować ośrodka. Będę dzielił się z Wojewodą, czy będę 

musiał robić ośrodek dla 1 dziecka. Nie wiem czy damy radę utworzyć grupę z 6 dzieci. 

Finansowanie szkoleń dla profesjonalistów  dotyczy to szkoleń pracowników  GOPS. 

Szczegóły zostaną przedstawione na sesji. 

Radny K. Kleinowski – jaki jest skład komisji? 

Wójt – został odwołany proboszcz, aktualnie są trzy osoby: reprezentant GOPS, Rady Gminy              

i pełnomocnik wójta p. Bartosik. 

Radny K. Kleinowski – jakie jest doświadczenie nowego członka komisji p. Biernacika? 

Wójt – doświadczenie jest duże. Praca będzie przydatna dla instytucji jaką jest GOPS. 

Radna A. Grzyb – rozumiem, że nowy członek przeszedł  szkolenie, kto to  szkolenie 

finansował, albo kto będzie finansował?  

Wójt – nie wyobrażam sobie innego dofinansowania. 

Radna A. Grzyb – wynagrodzenie wzrosło i jakie jest? 

Wójt poinformował, że pełnomocnik p. Bartosik szczegółowe informacje przedstawi. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: : za –4, przeciw-0, wstrzymał 

się-3 w obecności  7 radnych.  

 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Radny Z. Drohomirecki poinformował, że jest informacja z Zarządu dróg Powiatowych, że 

powiat wyrazi zgodę, aby mieszkaniec wyrównał swoim pojazdem pobocze. Jest deklaracja, 

że trzy osoby  będą  partycypować w naprawie dróg po 15 000 zł, tj. 45 000 zł. Do jednej 

drogi partycypacja będzie z nadleśnictwa.  

 

Ad. 5  

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                                                           Przewodniczący   KRGiF 

                                                                                        Zbigniew Drohomirecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


